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Rady Gfniny w Masłowicach 

« Pana Mariusza Samy

interpelacja

dotyczy „ Dokończenia przebudowa drogi w miejscowości Strzelce Małe na działce © nr ewid. 86? 
w obrębie geodezyjnym Strzelce Małe sir 0017 gm. Masłowice".
W imieniu mieszkańców Sołectwa Strzelce Małe zwracam się z wnioskiem o udzielenie odpowiedzi na 
zadane pytania w końcowej treści interpelacji, które dotyczą dokończenia przebudowy drogi jw.

Stan faktyczny i uzasadnienie dokończenia przebudowy tei drogi:

1. Powyższa droga jest o nawierzchni gruntowej o szerokości około 3 m. Ukształtowana jest 
w znacznej części poniżej pól (wąwóz).

2. Stan techniczny istniejącej drogi został oceniony przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa, 
Środowiska.... Rady Gminy w czasie przeglądu dróg w 2019 r. jato bardzo zły.

3. Droga na tym odcinku jest cała „nierówna", doły. W czasie intensywnych opadów deszczu 
woda spływa po jezdni z górnego odcinka do dołu (na drogę krajową DK42) niosąc drobne 
kamienie, piasek, który przemieszcza się na drogę krajową DK42 co stwarza zagrożenie 
wypadkowe dla użytkowników tej drogi.

4. Trudny dojazd rolników do swoich pól ze sprzętem rolniczym.
5. Problem tej drogi poruszany był również na Zebraniach Wiejskich w 2019/2020 r. a także 

kiika razy poruszałem na Komisji Budżetowej Rady Gminy.
6. Odcinek doiny drogi został przebudowany w miesiącu wrześniu 2020 r. Konstrukcja jezdni 

została wykonana o nawierzchni z kruszywa łamanego o szerokości około 3 m.
Nawierzchnia poboczy pozostała gruntowa o szerokości około 50 cm z dwóch stron.

7. Pozostał jeszcze odcinek drogi około 600 m, który powinien być zrealizowany w 2021 r.

Dlatego w trosce o bezpieczeństwo mieszkańców rrs. Strzelce Mat® biorąc pod uwagę stan 
faktyczny przedmiotowej drogi, jato radny w imieniu mieszkańców wnoszę 
o udzielenie odpowiedzi czy Gmina planuje dokończenie tego odcinka drogi, jeżeli tak 
to w jakim terminie.
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